
Notulen MR-vergadering 18 januari 2024 19.30 uur 
Aanwezig:  
Elsabeth van Boekel, Noor Pelgrim (P-MR), Monique Lenstra (voorzitter, O-MR), Frederiek 
Schnellen (secretaris, O-MR), Jeannette Kemp (Bevoegd Gezag) 

 
 

1. Update ‘Onderwijs anders organiseren’ 
Naar aanleiding van onderzoek, onder andere op verschillende scholen, alsook na 
gesprekken met ouders bij het Ouderpanel worden of zijn al een aantal zaken in gang 
gezet. Er is bijvoorbeeld besloten te kijken naar hoe het rapport vd kinderen anders 
vormgegeven kan worden. Waarschijnlijk wordt het een overgang naar een uitgebreidere 
portfolio, zonder cijfers. De cijfers zijn alleen zichtbaar in Parnassys. Er komt meer focus 
op leerdoelen: wat wil je dit jaar leren? Ook komt er een enquête over 
ouderbetrokkenheid: hoe kunnen en willen ouders betrokken worden bij het onderwijs. 
Bijvoorbeeld vanuit hun beroep, hobby; wat willen en zouden ouders kunnen toevoegen? 
Ook denkt het team aan een nieuwe methode genaamd ‘GO’ – geïntegreerd onderwijs. 
Dit is thematisch onderwijs dat nog uitgebreider is dan Vier keer wijzer, incl begrijpend 
lezen en taal. Het thema wordt langer behandeld en komt 1x in de twee jaar terug, op 
een ander niveau. Noor, Veronique en Jeannette gaan nog kijken op een school die er al 
mee werkt. Volgende week zit het team weer samen om te brainstormen. 

 
2. Evaluatie ouderpanel 
Door veel deelnemers als heel leuk en positief ervaren. Fijn dat ouders al heel tevreden 
zijn over hoe het nu gaat. Goede samenstelling van ouders. Goede stellingen. Onderwerp 
was sprekend. Noor: veel gehad aan input.  
Thema volgende ouderpanel? Noor gooit het bij het team in de groep. Wellicht een 
verdieping op project Onderwijs anders organiseren. 

 
3. Overgang groep 8 naar middelbare school 
Uit gesprekken met ouders met kinderen in de brugklas blijkt een redelijke gap tussen 
groep 8 en middelbare school. Met name het ‘leren leren’, plannen & organiseren, 
timemanagement, en vakken als geschiedenis, aardrijkskunde, biologie. Jeannette geeft 
aan dat het in principe niet de verantwoordelijkheid van de basisschool, dus ook niet van 
de Theresia is. Zolang de basisschool maar voldoet aan het curriculum basisschool 
onderwijs. Maar De Theresia voelt het wel haar verantwoordelijkheid. Jeannette neemt 
het mee naar het team om te bespreken. 

 
4. Beleid mbt (nabespreking) toetsen 
Uit gesprekken met ouders blijkt dat kinderen aangeven dat toetsen regelmatig niet 
worden nagekeken in de klas. Waardoor ze niet weten wat ze fout hebben gedaan en niet 
leren van hun fouten. Jeannette legt uit dat lesstof in principe nagekeken wordt (dit moet 
dus wel gebeuren), echter bij een eindtoets moet de leerling de stof beheersen en wordt 
niet altijd meer klassikaal/gezamenlijk nagekeken. Jeannette bespreekt dit punt alsnog 
met het team. 

 
5. Update verbouwing / renovatie 



De Theresiaschool krijgt een voorbereidingsbudget voor het plannen van de verbouwing 
van de gymzaal & school. Dit is o.a. voor het maken van tekeningen. Jeannette schakelt 
hierover met Marlies. De Europese aanbesteding voor aannemers mbt Dennenheuvel 
staat momenteel uit. 

 
6. Update Stopoz 
Nieuwe naam nav fusie: ‘Wij Wijzer’. Directies zitten vanaf nu bij elkaar. Jeannette geeft 
aan dat het fijn is om nieuwe collega’s erbij te hebben die weer andere inbreng hebben. 
Einde schooljaar gaat de fusie officieel in. 
 
7. Evaluatie jaarvergadering OV incl klassenouders meeting 
Heel leuke avond gehad, iedereen was enthousiast. Mooie traditie om erin te houden. Er 
is een Parro-groep voor klassenouders aangemaakt waar ideeën kunnen worden gedeeld. 
Verantwoordelijkheid bij de OV neerleggen. Monique belt Lisette met vraag of ze dit op 
willen pakken. 

 
8. Acties voorgaande notulen: 
- Contacten makelaars ivm leerling aanmeldingen (Monique, Frederiek) 

o Nog geen actie ondernomen. Monique en Frederiek gaan komende tijd 
makelaars bellen/bezoeken. 

- PR Theresiaschool (bijv. artikel schoolhond in HD) (Frederiek) 
o Frederiek heeft binnenkort afspraak met journalist HD 
o Idee om stagiair aan te nemen die zorgt voor PR/socials/filmpjes/comms naar 

ouders. Frederiek stuurt concept vacaturetekst naar Jeannette en kan ook 
helpen met contacten stagebegeleiding hogescholen. 
 

9. Rondvraag 
Geen input 
 
 
10. Volgende vergadering 
Do 7 maart 19.30u. John van Veen sluit aan bij de vergadering. 
 

 


